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Geachte college, 
 
 
Met brief van 22 april jl. hebben ondernemers en bestuur van Winkelcentrum Meerzicht 
(hierna WC Meerzicht) hun ongenoegen en zorgen geuit over de voortgang van de 
opknapbeurt. De brief is als bijlage bij deze vragen gevoegd. De raad heeft op 6 maar jl. een 
bezoek gebracht aan het WC Meerzicht. Daarbij werd een maquette getoond waarbij 
eigenaren /investeerders, bestuur en ondernemers initiatiefrijke plannen presenteerden. 
 
De fractie van de LHN heeft over de inhoud van de brief de volgende vragen, 
 
1. Nadat is aangegeven in 2022 en 2023 dat een opknapbeurt van het WC Meerzicht hoogst 

noodzakelijk was, waren ondernemers en bestuur– zo blijkt uit de brief – blij met de 
reactie in het persbericht van 11 juli 2023. Ondernemers en bestuur stellen nu vast: “tot 
op heden is er nog niets bekend van afspraken en daadwerkelijk door partijen 
goedgekeurde plannen”. Kan het college aangeven of het overleg met alle betrokken 
partijen nog gaande is of dat het stagneert, zo ja, waarom? 

2. In de brief staat dat het “echt noodzakelijk is dat er op korte termijn overeenstemming 
komt tussen gemeente en eigenaren van het WC Meerzicht zodat aan de verbouwing kan 
worden begonnen. Als er belemmeringen zijn om voortgang te boeken, welke zijn dat? 

3. De LHN is bezorgd dat opnieuw ondernemers zijn vertrokken en de leegstand toeneemt. 
Wat is de mening van het college en welke plannen zijn voor het oplossen daarvan? 

4. De gemeente wordt opgeroepen praktisch te handelen, maar ook wordt de indruk gewekt 
dat de gemeente aanvullende eisen heeft gesteld aan de eigenaren van het WC Meerzicht. 
Klopt deze veronderstelling, zo ja welke zijn gesteld en belemmeren die de voortgang in 
het opknappen? 
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